
Les patronals del Ripoll�s reclamen un acord en la concessi�

de Vall de N�ria

La Vall de N�ria, lÕestiu passat MANEL LLADî.

La Uni� Intersectorial Empresarial del Ripoll�s, la Uni� de

Botiguers de Ribes de Freser i la Federaci� de Comer� del Ripoll�s

han em�s un comunicat conjunt per manifestar la seva

Òpreocupaci�Ó pel futur de Vall de N�ria i insten Ferrocarrils de la

Generalitat de Catalunya (FGC) i lÕAjuntament de Queralbs a

Òarribar a un acordÓ en la concessi�. Per ells, no �s nom�s un punt

dÕinter�s tur�stic, sin� tamb� un Òmotor econ�micÓ pel Ripoll�s i

creuen que el seu tancament o la incer tesa del seu futur podria

Òposar en perill empreses, comer�os i molt llocs de treball directes i

indirectesÓ. Dem�, dia 30 dÕabril, sÕacaba la pr�rroga dÕexplotaci�

de Vall de N�ria i FGC va adver tir en declaracions a lÕACN que

deixaria dÕoperar-hi si no sÕarriba a un acord amb lÕAjuntament de Queralbs.

En el comunicat, les tres patronals han expressat que, en tractar-se dÕun b� com�, la concessi� Ònom�s la pot

exercir una instituci� i no pot ser substitu�da per cap empresa de car�cter privatÓ. Per aix�, han volgut recon�ixer

el Òpaper fonamental que exerceix Ferrocarrils de la Generalitat de Catalunya com a element cohesionadorÓ al

Ripoll�s i demanen que Òaquest comprom�s es mantinguiÓ. ÒInstem a les administracions competents a assumir la

seva responsabilitat i a arribar a un acord satisfactori, garantint el futur de Vall de N�ria per al b� de la ciutadania

i lÕeconomia localÓ, asseguren.

Tamb� creuen que la soluci� sÕha de trobar Òde manera immediataÓ, ja que les empreses necessiten temps per

fer les seves previsions i abastaments. ÒUn retard en la resoluci� pot tenir conseq��ncies greus per a la

sostenibilitat econ�mica de les empreses localsÓ, aler ten al comunicat. Alhora consideren molt impor tant la

continu�tat dÕaquesta estaci� dÕalta muntanya per assegurar ÒlÕestabilitat de les inversions del sector privat del

Ripoll�s perqu� siguin rendibles, a llarg termini, contribuint aix� al desenvolupament econ�mic de la comarcaÓ.

Est� previst que aquest dimar ts lÕalcaldessa de Queralbs, Imma Constants, es reuneixi amb representants dÕFGC

per mirar dÕarribar a un consens. Fins ara, les posicions entre uns i altres estaven Òmolt allunyadesÓ, segons van

declarar la mateixa alcaldessa i el president de Ferrocarrils en una entrevista amb lÕACN. DÕuna banda,

Constants reclama un Òcanvi de paradigmaÓ en la cessi�, mentre que per FGC les condicions per la concessi�

que demana lÕAjuntament de Queralbs s�n ÒinacceptablesÓ.
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